
Zápis z jednání Správní rady ČES 2. 11. 2023 (Restaurace Krčma) 

Přítomní: Daniel Svoboda, Petr Bouchal, Linda Maršíková, Barbora Latečková, Petra 
Chaloupková, Lana Mitrofanova 

Informace o aktuální finanční situaci (viz také draft prezentace pro Kongres): 

• Na kontě bylo k 31. 10. 2023 celkem 141 292 Kč, v pokladně 532 Kč. 

• Aktuální náklady: 827 872 Kč 

o výdaje za sekretariát IDEAS (280 774 Kč) 

o sekretariát ČES, včetně nákladů Kongresu (343 327Kč) 

o náklady školení a dalších akcí (202 521) 

o poplatky za vedení účtu (1250 Kč) 

• Aktuální příjmy: 846 437 Kč 

o úhrady IDEAS (360 442 Kč) 

o členské příspěvky (167 700 Kč) 

o poplatky za školení a konferenci (318 295 Kč) 

o úroky na účtu (0 Kč) 

• Za rok 2023 budou ještě čerpány osobní náklady za 3 měsíce, náklady kanceláře za 2 
měsíce, náklady listopadového školení Realistická evaluace a Zadávání evaluací a drobné 
výdaje – celkový odhad cca 109 580 Kč. Za již vystavené či odsouhlasené faktury, 
refundaci IDEAS za září a říjen 2023 a sponzorský dar očekáváme příjmy ve výši cca 79 715 
Kč. Celkově by mělo hospodaření v roce 2023 skončit v drobné ztrátě 4926 Kč (ovlivněné 
mj. dvěma dosud nezaplacenými členskými příspěvky – 4400 Kč). 

Informace o možnostech grantu (Bára) – jednání na MPSV by se mělo uskutečnit v únoru 2024. 
Je nutné připravit projektový záměr podle obecné šablony. 

Dohoda na programu Kongresu – viz draft prezentace. 

• Na základě doporučení SR bude prezentace spojena pro roky 2022 a 2023. Pro After Party 
DS zajišťuje účast kapely Poslední a pádíme a také catering. Náklady Kongresu budou 
pokryty sponzorským darem DS – 16 000 Kč. DS uhradí také propagační materiály (sada 
notepad s propiskou) – 9662 Kč včetně DPH. 

• Příprava online připojení (zajistí Petra). 

• Předběžná informace o nahlášených účastnících (Dan) – podle aktuálních registrací by měl 
být Kongres usnášeníschopný. DS bude připomínat dosud nereagujícím členům. 

• Linda Maršíková potvrdila nominaci na viceprezidentku, projednává se nominace Jiřího 
Remra na výkonného ředitele. 

Rozhodnutí o dvou neplatících členech (Zuzana Tollrianová a Miroslav Suchanec) – zatím 
nereagují... Bude dořešeno před Kongresem ČES. Po dohodě s Janou Drlíkovou se zástupci MMR 
/ novými individuálními členy na rok 2023 stali Rostislav Kolouch, Kateřina Gregorová, Lenka 
Průšová, Jana Bystřická a Jan Pikna. Novým členem se stal také Timotej Benjamin Jurčo (Učitel 
naživo). Od roku 2024 ukončí členství Lenka Broukalová. 

AOB: DS měl schůzku s Janem Banoutem, aby projednal institucionální členství ČZU na 2024 a 
případné převzetí sekretariátu nejpozději od roku 2025. Po vysvětlení technických a 
administrativních detailů byla potvrzena podpora, ale je nutné projednat začátkem roku 2024 
s vedením fakulty, resp. univerzity. 



Další jednání členů Správní rady k přípravě Kongresu bude probíhat bilaterálně podle potřeby. 
Setkání staré a nové Správní rady proběhne nejpozději začátkem ledna 2024. Petr Bouchal po 
Kongresu zajistí registraci nových členů Správní rady. 


